



CERTIFICATE

CHAIN OF CUSTODY STANDARD - COCOA

Based on an audit according to the regulations stated in the UTZ Certified Certification Protocol version 4.1 and a signed contract, CERES GmbH herewith certifies that the sites listed below are found in compliance with the UTZ Certified Chain of Custody Standard, version 1.1., Dec. 2015.

Member information

Name: **KESSKO Kessler & Comp. GmbH & Co. KG** UTZ Certified member ID: **UTZ_CO1000004994**
Address: **Königswinterer Straße 11 – 21, D-53227 Bonn, Germany**

Certificate information

Name(s) and addresses of the certified site(s): **KESSKO Kessler & Comp. at the address above**

Activities of the certified site(s)¹: **Grinding, Pressing, Chocolate manufacturing, Compound manufacturing**
Traceability level(s)²: **Mass Balance**

Validity of certificate starts: **26 January 2019**


Validity of certificate ends: **25 January 2021**

Date of first UTZ Certified certification: **26 January 2015**

Issued by

Name of the Certification Body: **CERES GmbH**
Certification Body certificate number: **88475**
Issue date of certificate: **28.2.2019**

Name of the Certifier: **Ulrich Findel**

Signature of the Certifier: 

CERES GmbH is approved by UTZ Certified.

The certificate is the proof of compliance with the requirements of the UTZ Certified Chain of Custody Standard, however please be aware that in order to be able to trade UTZ certified products, an approved license by UTZ Certified is required. The license validity dates can be verified in the UTZ traceability system (Good Inside Portal).

¹ Activities may include: grinding, pressing, chocolate manufacturing, compound manufacturing, consumer-end product manufacturing, trading, or warehouse services.

² Please select one or more of the following and exclude any percentage reference: Mass Balance, Segregation, and/or Identity Preserved.

ZERTIFIKAT

CHAIN OF CUSTODY STANDARD- Kaffee

Aufgrund des durchgeführten Audits gemäß der Vorschriften des UTZ Zertifizierungsprotokolls, Version 4.1, und des unterzeichneten Vertrags bestätigt die CERES GmbH hiermit, dass die unten aufgeführten Standorte den Regeln des UTZ Chain of Custody Standards, Version 1.1, entsprechen.

Mitgliedsinformationen

Name: **KESSKO Kessler & Comp. GmbH & Co. KG**
UTZ Mitglieds-ID: **UTZ_CF1000003465**
Adresse: **Königswinterer Straße 11 – 21, D-53227 Bonn, Germany**

Zertifikat-Informationen

Name und Adresse des zertifizierten Standorts: **KESSKO Kessler & Comp. GmbH & Co. KG, wie oben**
Aktivitäten¹ des/der zertifizierten Standorts/Standorte: **Herstellung von Kaffeepaste**
Rückverfolgbarkeitslevel(s)²: **Segregation**

Gültigkeit des Zertifikats beginnt am: **12.5.2018**
Gültigkeit des Zertifikats endet am: **11.5.2020**

Datum des ersten UTZ Chain of Custody Zertifikats: **12.5.2014**

Ausgestellt von

Name der Zertifizierungsstelle: **CERES GmbH**
Zertifikatnummer der Zertifizierungsstelle: **88144**

Ausstellungsdatum des Zertifikats: 23.5.2018

Name des Audit-Leiters: Albrecht Benzing

Unterschrift des Audit-Leiters:



CERES GmbH ist als Kontrollstelle von UTZ anerkannt.

Das Zertifikat ist der Beweis für die Einhaltung der Anforderungen des Chain of Custody Standards. Zu beachten ist, dass eine von UTZ freigegebene Lizenz benötigt wird, um UTZ zertifizierte Produkte handeln zu können. Die Gültigkeit des Zertifikats kann im UTZ Rückverfolgbarkeitsystem (Good Inside Portal) überprüft werden.

¹ Aktivitäten können das Folgende beinhalten: Nassaufbereiten („fully washed“ oder „semi-washed“) und/oder Trockenaufbereiten, Mahlen/Schälen, Eintüten/Abpacken des Rohkaffees in Bulkware, Aussortieren und Bewerten, Vermischen des Rohkaffees, Entkoffeinieren, Rösten, Herstellen von löslichem Kaffee, Herstellen von kaffeehaltigen Produkten (z.B. Extrakte, Aromen, Farbstoffe, Pasten), Verpacken, Handeln, oder Anbieten von Lagerhaltungsdienstleistungen.

² Bitte eine oder mehrere der folgenden Optionen auswählen: Segregation und/oder Identity Preserved.